
Τη Δευτέρα 19/4/2021 ομάδα μαθητών και μαθητριών του σχολείου μας συμμετείχε σε διαδικτυακή 

συνέντευξη με υπεύθυνους του Δήμου Πειραιά σε θέματα βιώσιμης και αειφόρου τοπικής ανάπτυξης με 

σκοπό την ανάδειξη των ωφελειών που προέκυψαν από την ένταξη της Ελλάδας στην ΕΕ τα τελευταία 40 

έτη.  Στα πλαίσια του εκπαιδευτικού προγράμματος «Σχολεία-Πρέσβεις του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου 

(Ε.Κ.)», που διοργανώνεται υπό την αιγίδα του Γραφείου του Ε.Κ. στην Αθήνα, οι μαθητές- υποψήφιοι 

Πρέσβεις συνομίλησαν με το επιστημονικό προσωπικό και τους υπεύθυνους του Δήμου σχετικά με την 

ανάληψη προγραμμάτων που συγχρηματοδοτούνται από την ΕΕ και στα οποία ο Δήμος Πειραιά 

συμμετέχει ως εταίρος.  Αφού προηγήθηκε μελέτη του σχετικού υλικού που παρείχε στους μαθητές το 

Τμήμα Αξιοποίησης Ευρωπαϊκών και Εθνικών Πόρων του Δήμου συντάχθηκε ερωτηματολόγιο το οποίο 

συζητήθηκε με τους υπεύθυνους.  Στη συζήτηση συμμετείχαν οι κ.κ. Αντιδήμαρχοι Ανδριάννα Ζαρακέλη 

και Δημήτριος Καρύδης, οι οποίοι μαζί με τα στελέχη της Διεύθυνσης Προγραμματισμού και Ανάπτυξης 

ενημέρωσαν τους μαθητές για τα προγράμματα: POP MACHINA, GREEN C PORTS, EUPOLIS, BLUACT, 

PROGIREG, BE SECURE FEEL SECURE, CYCLE CITIES, SMILE, REPUBLIC MED, MOBILITAS, TRACE, το Σχέδιο 

Ολοκληρωμένης Αστικής Παρέμβασης αλλά και τις στρατηγικές του Δήμου, όπως το Σχέδιο Βιώσιμης 

Αστικής Κινητικότητας, τη Στρατηγική για τη Γαλάζια και Πράσινη Ανάπτυξη, την Ολοκληρωμένη Χωρική 

Επένδυση κλπ. 

 


